
Protokół nr XLII/2023 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 25 stycznia 2023 roku w godz. 1400 – 1605 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

_________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1400 otworzył XLII Sesję Rady Miejskiej 

w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Kierowników jednostek pomocniczych oraz dyrektorów 

• Radnych Powiatowych oraz sołtysów 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

15 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XLII Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XLII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XLII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2042, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Poniecu na 2023 

rok, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Zarządu Osiedla w mieście 

Poniec, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego 

zasobu nieruchomości, 



 2 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców, 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/29/2018 Rady Miejskiej w Poniecu 

z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w  formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/30/2018 z dnia 20 grudnia 2018  w 

sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 

albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach 

wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ponieca, 

14. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej, 
15.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

16.  Wolne wnioski i zapytania, 

17. Zakończenie. 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podsumował, że cieszy go zaangażowanie młodych ludzi w 

Młodzieżową Drużynę Pożarniczą, ponieważ dzięki szkoleniu są odpowiednimi kandydatami 

aby w przyszłości dołączyć do Ochotniczej Straży Pożarnej w Gminie Poniec.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Radna Ewa Kończak złożyła interpelację do Burmistrza Ponieca, dotyczącą zbyt niskich 

peronów i problemów w korzystaniu z komunikacji kolejowej osób starszych na stacjach w 

Poniecu i Karcu, z prośbą o kontakt z PKP. 

 

Pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2042 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 
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Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLII/353/2023 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 

2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2023-2042 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji i poinformował, że temat był 

szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na którym radnym zostały 

udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                            

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLII/354/2023 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Poniecu na 2023 

rok. 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił przewodniczących poszczególnych Komisji stałych 

o przedstawienie projektów planów pracy na 2023 rok.  
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Przewodniczący poszczególnych Komisji stałych przedstawili projekty planów pracy, a 

następnie Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady Miejskiej na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji i poprosił aby przewodniczący 

poszczególnych Komisji stałych informowali o posiedzeniach, na których ustalają plany pracy, 

aby można zweryfikować i koordynować prace wszystkich komisji.  Radni nie zgłosili uwag.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLII/355/2023 

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Poniecu na 2023 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

Poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLII/356/2023 

w sprawie zarządzenia wyborów sołtysów i rad sołeckich. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów do Zarządu Osiedla w mieście 

Poniec. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie.       

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLII/357/2023  

w sprawie zarządzenia wyborów do Zarządu Osiedla w mieście Poniec. 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz ogłosił 15 minutową przerwę.   

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do 

gminnego zasobu nieruchomości.  

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Marcina Pazdaja o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLII/358/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do gminnego zasobu nieruchomości. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców. 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownik GZOS Katarzynę Wróblewską o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Kierownik GZOS Katarzyna Wróblewska przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem 

w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLII/359/2023 

w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/29/2018 Rady Miejskiej w 

Poniecu z dnia 20 grudnia 2018 roku w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w  formie świadczenia pieniężnego na 

zakup posiłku lub żywności w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019 – 2023. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownik OPS Hannę Konieczną o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLII/360/2023 

w sprawie zmiany uchwały Nr III/29/2018 Rady Miejskiej w Poniecu z dnia 20 grudnia 2018 

roku w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w  formie świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności w 
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ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 

2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/30/2018 z dnia 20 grudnia 2018  

w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach wieloletniego 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownik OPS Hannę Konieczną o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Aneta Wrotyńska przedstawiła projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLII/361/2023 

w sprawie zmiany uchwały Nr III/30/2018 z dnia 20 grudnia 2018  w sprawie określenia 

zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych w ramach wieloletniego rządowego 

programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ponieca. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Tadeusza Twardego o przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej  sprawie. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Twardy przedstawił skargę i poprosił Inspektora UM 

Daniela Zborowskiego o wytłumaczenie istoty złożonej skargi.  

Inspektor UM Daniel Zborowski przestawił kwintesencję złożonej skargi, a następnie 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Twardy przedstawił stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji w przedmiotowej sprawie.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji, na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 15 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLII/362/2023 

w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Ponieca. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 14. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z paragrafem 38 

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XLI Sesji Rady 

Miejskiej. Przewodniczący poprosił jedynie o zmianę oczywistego błędu pisarskiego w 

nagłówku protokołu. Rada Miejska w obecności 15 radnych w głosowaniu przyjęła protokół z 

poprzedniej sesji. 

 

Pkt 15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Brak  

 

Pkt  16. Wolne wnioski i zapytania. 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński dodał informację do sprawozdania z okresu 
międzysesyjnego, o podpisaniu w Banku Gospodarstwa Krajowego umowy na pożyczkę 
Jessica 2.  
 
Pkt 17. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XLII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1605 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

  Protokółowała                                                                                    Przewodniczący Rady 
 Karolina Cieślak                                                                                           Jerzy Kusz 


